
                             Hej och Gott Nytt År alla medlemmar i VDB!
Här kommer en rapport från årets första styrelsemöte, torsdag 12 januari 2023 
hos Karlstad BK.

1. Tyvärr var det många återbud, så vi var bara 4 på styrelsemötet: Berith, Ingrid, 
Erik och undertecknad. Men vi var beslutsmässiga.

2. Berith, vår kassör, rapporterade att ekonomin är fortsatt under god kontroll, 
trots de påfrestningar som pandemin inneburit. 

3. Vår DTL Jerry har skickat ett uppdaterat spelprogram för 22-23 som vi 
godkände. Programmet är fullspäckat:

• 21/1 DM Veteran. Hammarö

• 4/2 DM individuellt  KBK Rally 4
• 11-12/3 DM lag final KBK
• 18/3 DM Mix Arvika

• 1/4 DM HCP 30+ KBK Ny tävling! Vi hoppas på många par!!

• 7/4 Långfredagssilvret Arvika Rally 5
• 22/4 DM Par open Åmål

• 6/5 VDB:s våravslutning Billerud Rally 6. Prisutdelningar.

4. Utbildning i Ruter och Bridge-mate planeras under våren. Planeringen pågår.

5. Spel i Division 4 pågår med 5 lag. Hagfors har tyvärr blivit diskvalificerade!  

6. Ordförandeträff planeras under våren 2023.  Det är viktigt att få träffas efter 
pandemin och diskutera problem och möjligheter för framtiden. 
Förhoppningsvis får vi deltagande även från SBF. Preliminärt datum är lördag 
15 april. Inbjudan kommer!

7. Gösta deltog på Distriktsträffen 4-6 november  i Örebro.  Träffen var mycket 
konstruktiv! Fokus låg på återstarten efter pandemin och att klubbstyrelserna är
mycket viktiga för att behålla och utveckla intresset för bridgen hos 
medlemmar och intresserade. Årets Riksstämma blir i Örebro den 11/11.

8. TL steg 3-seminarium arrangeras 14-15 januari -23 i Örebro.  Jerry, Anders 
Eriksson och Anders Darle deltar.

9. Övriga frågor. Sture Arnesson har av flera olika skäl avsagt sig uppdraget som 
ledamot i förbundsstyrelsen. Ett av skälen är besvikelsen över att Hagfors 
Div.4-lag blivit diskvalificerat. Sture har gjort mycket värdefulla insatser för 
VDB under många år och kommer vid lämpligt tillfälle att bli avtackad. 
Styrelsen anser inte att ersättare för Sture behöver utses förrän vid ordinarie 
årsmöte i september. Preliminärt diskuterar styrelsen att lägga detta den 9/9. 



Definitivt beslut på nästa möte.

10.  Nästa  styrelsemöte planeras till onsdag 22/3 18.00 hos KBK.

Vänliga hälsningar!
           Gösta Frödin /  ordf.


